
Международная премия “ЗВЕЗДА ВИРТУОЗА” (STELLA VIRTUOSO) 
International Award “VIRTUOSO STAR" (STELLA VIRTUOSO) 

 

 
 

Литература. Музыка. Живопись. Графика. Скульптура. Архитектура. Фотография. Дизайн. 
Мода. Сценография. Ювелирное искусство. Художественная кукла. Медиаискусство. 

Декоративно-прикладное искусство. Конфессиональное искусство. Арт-проект. 
Монументальное искусство. Нейроискусство. Арт-критика. Синтез искусств. 

 
Literature. Music. Painting. Graphics. Sculpture. Architecture. Photo. Design. Fashion. Scenography. 

Jewelry art. An artistic doll. Media art. Decorative and applied art. Confessional art. Art project. 
Monumental art. Neuroart. Art criticism. Synthesis of arts. 

 

НОМИНАЦИЯ “МОДА” 
 

 
Fashion Stella Virtuoso  
 
Мода берет свое начало с того самого момента, когда человек открыл для себя одежду как 
средство защиты от неблагоприятной погоды. Во всех культурах одежда являлась предметом, 
определяющим социальный статус человека, у некоторых народов также имел большое значение 
цвет ткани. Дизайнеры-модельеры не только создают элитные модели одежды, но и 
разрабатывают конструктивные и технологические решения, украшения и аксессуары, зарождают 
модные течения, которым следуют люди по всему миру. 
 
Женская/Мужская: эскизы. 
 
Casual Style. 
К участию принимаются эскизы костюмов повседневного стиля. Такой стиль одежды может 
выражать внутренний мир человека, говорить о его интересах, статусе, принадлежности к 
различным социальным группам. Эскизы могут быть выполненным вручную, либо в графическом 
редакторе лично автором, либо группой авторов. 
 
Stella Fashion. 
К участию в конкурсе в разделе Stella Fashion принимаются эскизы моделей, содержащих в себе 
эксклюзивный дизайн, оригинальность форм и сочетаний. В эскизах, представляемых на конкурс, 
должны проявляться Ваши фантазии и творческие порывы не ограниченные общепринятыми 
нормами или социальными ценностями. Все работы должны быть выполненным вручную, в 
графическом редакторе, лично автором, либо группой авторов. 
 
Женская/Мужская: готовые изделия. 
 
Casual Style. 
К участию принимаются готовые модели костюмов повседневного стиля. Такой стиль одежды 
может выражать внутренний мир человека, говорить о его интересах, статусе, принадлежности к 
различным социальным группам. Готовые изделия могут быть выполненным лично автором 
(группой авторов), по его эскизам, либо при его непосредственном участии. 
 
Stella Fashion. 



К участию в разделе Stella Fashion принимаются фотографии готовых моделей, содержащих в 
себе эксклюзивный дизайн, оригинальность форм и сочетаний. В моделях, представляемых на 
конкурс, должны проявляться Ваши фантазии и творческие порывы не ограниченные 
общепринятыми нормами или социальными ценностями. Готовые изделия могут быть 
выполненным лично автором (группой авторов), по его эскизам, либо при его непосредственном 
участии. 
 
 

NOMINATION “FASHION” 

Fashion originates from the very moment when a person discovered clothes as a means of protection 

from adverse weather. In all cultures, clothing was an object that determined a person's social status, and 

in some peoples, the color of the fabric was also of great importance. Fashion designers not only create 

elite models of clothing, but also develop constructive and technological solutions, jewelry and 

accessories, give birth to fashion trends that people follow around the world. 

Female/Men's: sketches. 

Casual Style. 

Sketches of casual style costumes are accepted for participation. This style of clothing can express the 

inner world of a person, talk about his interests, status, belonging to various social groups. Sketches can 

be made manually, either in a graphic editor by the author personally, or by a group of authors. 

Stella Fashion. 

Sketches of models containing exclusive design, originality of shapes and combinations are accepted for 

participation in the competition in the Stella Fashion section. The sketches submitted for the competition 

should show your fantasies and creative impulses that are not limited by generally accepted norms or 

social values. All works must be done manually, in a graphic editor, personally by the author, or by a 

group of authors. 

Accessories. 

Sketches of original accessories, additional elements of the created image or clothing decor are accepted 

for participation. For example: bags, purses, umbrellas, hats, shoes, gloves, belts, etc. Sketches can be 

made manually, in a graphic editor, personally by the author, or by a group of authors. 

Female/Men's: finished products. 

Casual Style. 

Ready-made models of casual style suits are accepted for participation. This style of clothing can express 

the inner world of a person, talk about his interests, status, belonging to various social groups. Finished 

products can be made personally by the author (a group of authors), according to his sketches, or with his 

direct participation. 

Stella Fashion. 

Photos of ready-made models containing exclusive design, originality of shapes and combinations are 

accepted for participation in the Stella Fashion section. In the models submitted to the competition, your 

fantasies and creative impulses should manifest themselves, not limited by generally accepted norms or 

social values. Finished products can be made personally by the author (a group of authors), according to 

his sketches, or with his direct participation. 


